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A LA MESA DEL PARLAMENT 

Dani Cornellà Detrell, portaveu del Grup Parlamentari de la Candidatura d’Unitat 
Popular - Defensem la Terra, d’acord amb el que estableixen els articles 163 i 
166 del Reglament del Parlament, presenta la pregunta següent, per tal que li 
sigui contestada amb resposta escrita.  

Interessa saber a aquest diputat i al seu grup parlamentari: 

1. En quina situació es troba el Pla Director Urbanístic d'Activitat Econòmica de 
Logis Empordà (PDUAELE)?  

 

2. L'estació Terminal Intermodal Empordà, del poligon de Vilamalla Empordà In-
ternacional, està en desús ferroviari des de fa molts anys, sense cable de cate-
nària sostret darrerament i utilitzant-se com aparcament de camions de l'em-
presa Primafrío. Quina previsió d'ús i reforma hi ha?  

 

3. Tenint aquesta estació intermodal, que a més està fora de servei, per quin 
motiu es vol crear una nova estació intermodal a la zona d'Empordà Internacio-
nal - Logis Empordà, en aquest cas de dimensions faraòniques?  

 

4. Per què s'ubica l'estació intermodal en aquest indret que no té cap indústria 
important, ni cap nus de comunicacions viàries ni ferroviàries i a més, a pocs 
quilòmetres hi té l'estació intermodal del Voló amb la qual haurà de competir, 
evitant la del Voló el peatge del túnel del Pertús?  

 

5. És casualitat que el PDUAELE situi l'estació i dos dels nous sectors industrials, 
tot adjacent al SUD-1 de Vilamalla que està desenvolupant una base logística de 
Primafrío?  
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6. Primafrío opera a l'estació intermodal del Voló a través de Primavia. Hi ha 
alguna previsió que Primafrío operi la Terminal Intermodal Empordà, que ja uti-
litza com aparcament de camions? O bé preveu utilitzar la nova intermodal que 
es vol construir a Tonyà?  

 

7. Com es comunicarà l'AP7 amb l'estació intermodal perquè hi arribin els cami-
ons? 

Palau del Parlament, 14 de març de 2025  

Dani Cornellà Detrell 
Portaveu del GP CUP-DT 


